
Protokot Nr 94/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 10 lipca 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Janf arczyriski
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki

czfonkowie Zarzqdu: t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

orazt Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i promocji
wojciech osinski - Nacz. wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czesfaw Mazek - z-ca dvr" SPZOZ w Mirisku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 739/1 4 Zarzqdu Powiatu Mins;kiego z dnia

4 listopada 2014 roku w sprawie wynajqcia pomieszczenia w budynku Zespolu Szk6l Nr '1

im. Kazimierza Wielkiego w Minsku Mazowieckim.
5. Podjqcie uchwaly w sprawie sporzqdzenia planu wykorzystania zasobu nieruchomoSci

stanowiqcych wlasnoSc Powiatu Minskiego na lata 2017-2019.
6. Podjqcie uchwal w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela

ubiegajqcego siq o awans na stopien nauczyciela mianowanego.
7. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego przez Fundacjg Upowszechniania Kultury w Halinowie

o wprowadzenie zmian w umowie nr 1612017lk na realizacjq zadania publicznego pod
tytulem:,,Mieszkancy Halinowa Spiewajq (nie)zakazane piosenki".

8. Sprawy oSwiatowe.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Domu Pomocy

Spotecznej 5w. Jozefa w Mieni.
10. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi

Powiatowych w Mihsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
Zarzqdu Drog

'11. Podjqcie uchwaly w sprawie okreslenia osob uprawnionych do skladania w imieniu
powiatu oSwiadczeh woli w sprawach majqtkowych.

'12. Sprawy zzakresu sluzby zdrowia.
'13. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
14. Sprawy ro2ne.
15. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 26 czerwca2017 r.
1 6. Zamkniqcie posie dzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.



Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posied;zenia, ktory

zostal przyjgty jednogtosnie (nieobecny p. t_. Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczyriski poinformowat o nastgpujqcych sprawach:- odbylo siq ostatnie w kadenqi 2014-2017 posiedzenie (omisji Bezpieczenstwa

i Porzqdku, omawiane byty sprawy zwiqzane z bezpieczenstwem dzieci i mlodzie2y
w okresie wakacyjnym, oraz podsumowano kadencjq,
- otrzymaliSmy informacjq dot. zmiany terminu rozpalrzenra sprawy zwiqzanej ze
zwrotem nienaleznie pobranej dotacji za2012 r. (nowy termin 2g.07.201T r.)'- odbylo siQ spotkanie z przedstawicielami PKP PLK i Burmistrzem Sulejowka
w sprawle umowy na wykonanie dokumentacji budowy tunelu pod liniq kolejowq
Warszawa-Mirisk Maz.
- wydane zostaty pozytywne opinie dotyczqce kandydatow na stanowiska
wicedyrektorow w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. (p, Agnieszka paja, p. Jerzy Ganko,
p. Janusz Zdunczyk),
- w Starostwie uruchomiony zostat biletomat do obstugi klientow w Wydziale
Komunikacji i Transportu Drogowego.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowaf o nastqpujqcej sprawie:
- odbyto sig spotkanie z czlonkiem Zarzqdu PKP PLK p. Jasinskim I marszatek M. Koc
w sprawie kierunkow ksztatcenia kolejowych, Dodal, ze jest mozliwosc wspolpracy
PKP ze szkolami ponadgimnazjalnymi.
- przeprowadzony zostal nabor do klas pierwszych szkot ponadgimnazjalnych,
- w Sqdzie Pracy w Siedlcach zapadt wyrok w sprawie dot. Z-SA, nie ma zgody na
przywrocenie do pracy bytej dyrektor (jest utrzymane odszkodowanie),

Ad.4
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski

przedstawif projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaty Nr 739/1 4 Zarzqdu powiatu
Minskiego zdnia 4 listopada 2014 roku w sprawie wynajqcia pomieszczenia w budynku
Zespolu Szkol Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Minsku Mazowieckim.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedziat sig jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 595/17 w sprawie zmiany Uchwaly
Nr 739/14 Zarzqdu Powiatu Mifskiego z dnia 4 listopad a 2014 roku w sprawie
wynajgcia pomieszczenia w budynku ZespoNu Szk6l Nr 1 im. Kazimierza
Wielkiego w Mifisku Mazowieckim.

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo6ciami Wojciech Osinski

wyja6nil, ze nowelizacia ustawy o gospodarce nieruchomo6ciami z grudnia 2016 r.
spowodowala zmiang przepisow i zgodnie z niqZarzqd Powiatu powinien opracowac
na okres 3 lat plan wykorzystania zasobu nieruchomoSci, ktore stanowiq wlasnosc
powiatu minskiego. Plan taki zostal przygotowany i pokrotce go omowil.
Nastqpnie przedstawil projekt uchwaty w sprawie sporzqdzenia planu wykorzystania
zasobu nieruchomosci stanowiqcych wtasnosc Powiatu Minstiego na lata 2017-2019.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat sig
jednogloSnie.



Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 596/17 w sprawie sporzqdzenia planu
wykorzystania zasobu nieruchomoSci stanowiqcych wlasno56 powiatu
Minskiego na lata 2017-2019.

Ad.6
Z-ca naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji przedstawila projekt uchwaly

w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siqo awans na stopiefi nauczyciela mianowanego (dla p. Adrianny Zgodka).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedziat sig jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 597/17 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegaiqcego sig o awans na stopieri
nauczyciela mianowanego.
Kolejno odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej
dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopiei nauczyciei, i't'irno*"nLgo
(dla p. Mateusz Palaszczuk).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedziat sig jed nogloSn ie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 598/17 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na

powolania komisji egzaminacyjnej dla
stopien nauczyciela mianowanego

(dla p. Tomasza Osiriskiego).
Przeprowadzono gfosowanie, w ktorym
opowiedziat sig jed nogtosn ie.

za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 599/17 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostat projekt uchwaly w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p Joanny Stryczynskiej).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd powiatu
opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 600/17 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powotania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego sig o awans na stopien nauczyciela mtanowanego
(dla p. Moniki t-ukaszuk)
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedziat sig jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 601 117 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegaiqcego sie o awans na stopieli
nauczyciela mianowanego.
Odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powotania komisji egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegajqcego siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego
(dla p. Adama Tyszka).
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd powiatu
opowiedziat siq jed noglosnie.



Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 602/17 w sprawie powoNania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego siq o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Ad. 7

P. Urszula Soroka powiedziala, 2e Fundacja Upowszechniania Kultury
w Halinowie w dniu 26 czerwcabr. zlo2yta wniosek o wprowadzenie zmianw umowie
nr 1612017|k o realizacjg zadania publicznego pod tytulem: ,,Mieszkahcy Halinowa
spiewajq (nie)zakazane piosenki" tj w zaklualizowanym opisie poszczegolnych
dzialan w zakresie_realizacji ww. zadania, w zwiqzku ze zmianq miejsca wytionania
koncertu z sali osP w Dtugiej Koscielnej na aulq gimnazjum w Halinowie.

Zarzqd Powiatu jed nogtos n ie zaa kceptowat zap ropon owa n q zm ia n g.

Ad.8
Z-ca nacz Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powrocila do wniosku

dyrektora ZS Nr 1 w Mihsku Maz. o wyrazenie zgody na utworzenie stanowiskai zatrudnienie woznego-dozorcy. Wyjasnila, ze dyrektor ZSA widzi mozliwosc
reorganizacji w wykazie stanowisk i na tej podstawie jeden pracownik moglby przeji,c
do ZS Nr 1. Zwr6cita siq doZarzqdu o wyrazenie zgody naprzeprowadzenie zmian
reorganizacyjnych w ZSA, a na tej podstawie bgdq podjgte dalsze kroki zwiqzane
z przejSciem pracownika z ZSA do ZS Nr 1.

zarzqd Powiatu jednogfosnie wyrazil zgodq na takie dzialanie.
Kolejno p. Urszula soroka zwrocila siq z pytaniem, czy przystgpujemy do

Ogolnopolskiego Konkursu i Programu Certyfikacji dmin, powiaiow i 
'samozqdnych

Wojewodztw "Samorzqdowy Lider Edukacji" (2017). Termin przyjmowania zgioszen
samorzqdow w Vll edycji Programu uplywa 29 wrze6nia 2017 roku, ; koszt
przystqpienia do konkursu to 4.700 zl netto
Zarzqd zdecydowal, Ze nie przystqpi do ww. konkursu.
Nastqpnie Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki przedstawil wyniki matur w szkolach
p rowadzo n y ch przez p owiat:
- LO w ZSE - 98,3% zdawalnoSci,
- LO w G|LO - 98,43o/o zdawalnosci.
- Lo w ZS im. M. sklodowskiej-curie w Minsku Maz. - g2,oso/o zdawalnosci,
- LO w ZS Nr 1 w Minsku Maz. -94% zdawalno6ci,
- LO w CKZ|U - 38,09% zdawalnoSci,
- Liceum Plastyczne w ZSE w Minsku Maz. gg,23oh zdawalnosci,
- Technikum w ZSE w Minsku Maz. - 91,360A zdawalnoSci,
- Technikum w ZSA w Minsku Maz.- 51,g1o/o zdawalnosci,
- Technikum w ZS Nr 1 w Minsku Maz. - 87,60/0 zdawalnosci,
- Technikum w ZSZ Nr 2 w Mihsku Maz. - 55,8g% zdawalnosci,
- Technikum w ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Mihsku Maz. - 80,55% zdawalnoSci.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki omowit kwestie zwiqzanez naborem do klas
pierwszych szkol ponadgimnazjalnych. wyjasnil, 2e przyjgto w zalo2eniach, 2e
utworzonych zostanie 42 oddzialy, a utworzono 43 oOdziaiy, lqcznie 1216 uczniow
(w ubiegtym roku 1267 uczniow), srednio 2g uczniow w klasie.

Obecnie sq wywieszone listy osob przyjgtych i uczniowie dostarczajq oryginaty
dokumentow.

Zarzqd przyjql przedstawionq informacjg.



Wicestarosta poinformowala, ze spotkat sig z p. Jasiriskim i p M. Koc w kwestii
wejscia w program wspotpracy zPKP PLKze szkolami ponadgim nazjalnymi. Wyjasnit,
ze PKP PLK proponuje taki model wspolpracy, w ktorym poOpisule sig stoJowne
porozumienie ze szkolq i proponuje program stypendialny, w ktorym'ucze-n, ktory ma
Sredniq 3,8 ogolnq, a sredniq z przedmiot6w koiejowych 3,5 , zachowanie minimum
poprawne, brak oceny niedostatecznej, dopuszczajqcej z przedmiotow zawodowych
to moze liczyc na stypendium w ll, lll i lV klasie technikum w wysokosci 250 zl,35O zl
i 450 zllm-c oraz bonus 500 zl, ieZeli jest to jednorazowa wyptat a za ukonczenie roku
szkolnego ze sredniq z przedmiotow zawodowych na poziomie 4,0. Dodal, ze jest
koniecznosc wykonania badan lekarskich. Mozna rozwalyc takq wspolpracq z pKp
PLK w obszarach technik transportu kolejowego, technik ulektroun"rgetyk transportu
szynowego, technik drog i mostow kolejowych, technik automatyk steiowania ruchem
kolejowym.

Stwierdzil, ze generalnie oferta ta skierowana jest do dwoch szkol tj. ZS Nr 1
i ZSZ Nr 2. W skali kraju porozumienie podpisato 30 kilka szkol. pKp zobowiqzuje sig,
ze dostarczy wyposazenie. W porozumieniu jest zawarty zapis, 2e uczen po o-t<resie
stypendialnym albo podejmuje prace na PKP albo kontynuuje naukg na studiach albo
zwraca pieniqdze.

Ad. 9
Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziala,2e dyrektor DpS sw. Jozefaw Mieni zwrocila sig o dokonanie zmian w Regulaminie Organizacyjnym DpS

polegajqcej na zlikwidowaniu stanowiska fizjoterapeuty i zmianie rlkres, o-bowiqzkow
masazysty . Zmiany zostaly pozytywnie zaopiniowane przez dyrektora pCpR w l\finsku
Mazowieckim. Na_stgpnie odczytata projekt uchwaty w sprawie zmian w Regulaminie
Organizacyjnym Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni; przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 603/17 w sprawie zmian w Regulaminie
organizacyjnym Domu Pomocy spoNecznej sw. Jozefa w Mieni.

Ad. 10
Sekretarz Powiatu-Danuta Roguska przedstawita projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. WyjaSnil, ze chodzi o realizacjq zadania
dotyczqcego przebudowy drogi nr 2204w l- alinow-Krzewina -Desno, etap l.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq iednogtosnie (nieobecny t-. Bogucki). 

'

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 604/17 w sprawie udzielenia upowaznienia
dyrektorowiZarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do prowadzenia
inwestycji.

Ad.11
starosta Antoni Jan Tarczyhski powiedzial, 2e w zwiqzku z tym, 2e

Wicestarosta bgdzie przebywat na urlopie w dniach 17 lipca - 28 lipca br. nale2y
u powazn ic czlonka Zarzqdu d o sktad a n ia oSwiad c zert w sprawach majqtkowych.
Ustalono, 2e o6wiadczenia wraz ze Starostq bqdzie sktadat p. Marek pachnik.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly w sprawie



okreSlenia os6b uprawnionych do skladania oSwiadczen woli w sprawacn
majqtkowych Zarzqd opowiedziat siq jednoglosnie (nieobecny t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 605/17 w sprawie okre6lenia os6b
uprawnionych do skNadania oSwiadczen woli w sprawach majqtkowych.

Ad.'12
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powied zial, 2e sytuacja na Oddziale

Wewngtrznym normalizuje siq, w dniu dzisiejszym przychodzi do praty nowy lekarz,
od przysztego tygodnia przychodzi kolejny lekarz, a od 1 sierpnia kolejny.
Dodal, ze prawdopodobnie odchodzi chirurg.
Ponadto p' Artur Wiqckowski powied zial, 2e na srodg zaplanowano przeniesienie
pacjentow z Intensywnej Terapii na nowe miejsce, korlczone jest przenoszenre
rowniez laboratorium.

Z-ca dyr. SPZOZ - Czestaw Mazek powiedzial, 2e kierownik przychodni
lekarskiej zlo2yla zapotrzebowanie i bgdzie ogtaszany przetarg. Wyjasnil, ze w szpitalu
4 oddzialy sq juz w pelni wyposazone.
Wyja5nil, 2e w zakesie inwestycji dotyczqcej modernizacji szpilala wplyngty dwie
oferly na kwotq 4.450.000 zt i 4.295.000 zl. Zaplanowane zostalo wykonanle izolatek,
zlecono wykonanie dokumentacji projektowej w tym zakresie. Dodit, ze opracowanyjest projekt technologii kuchni, ale czqlc prac w kuchni zoslala juz wyxon ana ze
wzglqdu na zalecenia Sanepidu.
Poinformowal,2e rozstrzygnigty zostat przetarg o podpisana umowa na przylqcze i na
wgzel cieplny dla szpitala.
P' Czeslaw Mazek powiedzial, 2e funkcjonuje juz nowy tomograf, ktory zostal
zakupiony na raty (5 lata gwarancji)
Poinformowal,2e tnva modernizaqa przychodni lekarskiej, trwajq roboty na lV piqtrze
(wg wykonawcy d9 10 sierpnia piqtro zostanie przekazane do uzytkowania), pr"."
trwajq tak2e na I piqtrze. W tym tygodniu ogfaszany bgdzie przetarg na uzupetnienie
wyposazenia w przychodni. Pozostal do wykonania wgzel cieptownicly do przychodni.
P' Czeslaw Mazek zwrocil siq o wyrazenie zgody na iozbiorkq portieini przy szpitalu.
Dodal, ze jest opracowany projekt na rozbiorkg i wykonanie ogrod zenia.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na rozbiorkg portierni.
Dyrektor SPZOZ poinformowal,2e wptyngto pismo z Meditransu, w ktorym zwr6cono
sig z proSbqowyralenie zgody na wydzierzawienie czqsci nieruchomosci pod budowg
stacji pogotowia (z gara2ami podziemnymi).
cztonkowie zarzqdu wizytowali przychod nig lekarsk q przy u l. Kosciuszki 9.

Ad, 13

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian
w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w'zakresie wydatkow
biezqcych i dotyczq:
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Mihsku Maz.
- Zespotu Szkol im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Domu Dziecka w Falbogach.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:



odjqciem uchwaly,
odjqciem uchwaly,
odjgciem uchwaly,
podjqciem uchwaty.

Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie-bylo, nieobecny, p. t-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 606/17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 14
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedzial, 2e p. Waldemar Chomka z PPHU Awenta poinformowal', 2e w zwiqzku
z planowanym utwardzeniem terenu chodnika ijezdni przylegajqcej do dzialki 1g6713
stanowiqcej drogq wewngtrznq Starostwa i Urzgdu Miasta-Miris( Maz. zwrocil siqo umozliwienie przeprowadzenia remontu odcinka ww. drogi wewngtrznej
polegajqcego na wymianie uszkodzonej nawierzchni asfaltowej ria nawierzchniq
z kostki brukowej. Zwroctl sig o wyrazenie zgody na dysponowanie dzialkqnr 1g67li
przy ul. Kosciuszki i odcinka od bytej bramy do szlabanu.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazil zgodq.
Kolejno p. W. Osinski przedstawit wniosek firmy Mirmar sp. cywilna dzialajqcel na
zlecenie PGE Dystrybucja o wyrazenie zgody na lokalizacjq kablowego przytqcza
niskiego napigcia w dzialce 101911 obrgb Mienia, skrzyzowanie drog powiatbwych
nr 2228\N i 2230W.
Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Dyrektor DPS w Mieni rowniez zaopiniowala pozytywnie.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazit zgodq na lokalizacjq kablow ego ptzyqcza
niskiego napiqcia.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil pismo Biura projektowego 

,,D-g,,
dzialajqcego z upowaznienia Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki dotyczqce opinii na
podstawie z arL. 11b ustawy z dnia 1O kwietnia 2OO3 r, o szczegoinych zasadach
przygotowania i realizacii inwestycji w zakresie drog publicznych dla dokumentacji
pn. ,,Rozbudowa drogi gminnej - ul. Zwirowej na terenie miasta i gminy Mi6sk
Mazowiecki".
Dodal, ze dyrektor zDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowal dokumentacjq
pn. ,,Rozbudowa drogi gminnej - ul. Zwirowej na terenie miasta i gminy Min;k
Mazowiecki".

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita informacjg dotyczqcq zatrudnienia
w DPS sw' Jozefa w Mieni na dzien 1 stycznia 2017 r. i 1 lipca 2017 r, Foinformowala,
2e na dzien 1 stycznia 2017 r. zatrudnione byty 144 osoby w tym: 2 osoby dyrekcji,
108 osob w dzialach oraz ksiqgowoS6 iobstuga. Na dzien 1'lipca 2017 r. po zmianach
organizacyjnych sq 142 osoby. Z dniem 7 kwietnia br. zostal zwolniony opiekun
(wynagrodzenie miesigczne 2.095 zl), z dniem 28 marca br. zwolniony zostal robotnik
gospodarczy (wynagrodzenie 2134 zt), starszy technik fizjoterapii awansowat na
kierownika Dzialu Terapeutycznego (wynagrodzenie 2.364'zllm-c), to daje 4 etaty
zmniejszenia na kwotq lqcznq miesiqczrie 9.053 zl Zwiqks.uniu na stanowisku
psychologa o 0,5_ etatu od '1 lipca br. (zwigkszenie wynagrodzenia 1440 zllm-c),
zwigkszenie o 0,5 etatu wymiaru pracownika socjalnego oO 1 czerwca br. (kwota
1320 zl), 1 etat pracownika kadr od 1 czerwca br. (2.350 zl), lqczne zwiqkszenie
wynagrodzen o kwote 5.110 zt.



WyjaSnita, 2e efekt jest taki, 2e pozostaje 3.943 zllm-c. Dodata, Ze dyrektor
poinformowala, 2e na pozostale 6 m-cy daje lqcznq kwotg 23.658 zl i te srodki pozwolq
na wzrost wynagrodzefi o 100 zllm-c na etat w grupie pielggniarek (18,5 etatu) do
wynagrodzenia zasadniczego plus wysluga lat i o 1.696 zl wzrost wynagrod zenia
w administracji na miesiqc. Ponadto dyrektor DPS poinformowala o tit<wiOacli dwoch
etatow od 1 lipca br.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zaproponowane podwyzkg wynagrodzef
w DPS.
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 24lipca br. o godz. 9.00.

Ad. 15
Protokol posiedzenia w dniu 26 czerwca2olT r. zoslal przyjgty.

Ad.16
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rosta - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


